
Kano- og Kajakklubben Gudenaa
Referat, bestyrelsesmøde d. 09.11.24

Til stede: Annemette, Flemming, Jeanett, Brian, Boll, Peter, Claus,
Afbud fra:
Næste møde: 8. januar 2025 hos Flemming
Referent: Claus

1. Dagsorden er godkendt med tilføjelser vedr. nøgler
2. Punkter fra tidligere:

Ikke noget fra sidste gang.

3. Årsplan:
a. November: ingen deltagelse i DKF generalforsamling
b. Oktober: planlægning af julefrokost (7. december). Karin melder

at invitation kommer på Facebook snarest muligt.
c. Nytårsroning 31. januar klokken 12.00:

- arrangeres af Annemette,
- Jeanett laver opslag

d. Havneræs første søndag i januar 2025
- Planlægning?

- Heidi? Flemming spørger
- Opfordring om frivillige til julefrokosten

e. Aflæsning af kilometerstatistik. Flemming spørger Henrik
f. Planlægge og indkalde til generalforsamling.

i. Der skal laves en beretning for klubben, herunder også
udvalgsberetninger

ii. Uddeling af pokaler
iii. Indsamling af pokaler
iv. Indkøb af flasker til afgående bestyrelsesmedlemmer
v. Invitation og indkaldelse



4. økonomi og medlemstal
a. Udgifter og indtægter ser ud til at passe med det planlagte

årsbudget
b. 244 medlemmer (inkl 5 vinterbadere)

5. Nyt fra DKF og kommune
a. Fra DKF: intet nyt af betydning
b. fra Kommunen: Kommende badesø i Nørre Fælled, hvor der er

mulighed for kajakpolobane og opbevaringsfaciliteter og
begynderkurser. Claus taler med Casper om kajakpolospillernes
interesse.

6. Nyt fra udvalg
a. Fra begynderudvalg: Nyligt evalueringsmøde. Behov for

yderligere annoncering pga. faldende deltagerantal.
Forespørgsel om toilet- og badefaciliteter til begynderkurser.
Flemming spørger Godik om leje af mobile badefaciliteter.
Overvejelser vedr. åbent hus i juni og begynderkursus i august for
at tiltrække flere deltagere.

7. Status for byggeri og fonde.
a. Intet nyt fra fondsansøgninger

b. status på byggeri:
i. AL Byg er i gang med at færdiggøre de indledende undersøgelser

for at kunne få godkendt byggeprojektet.
ii. God ide også at få en vaskemaskine og tørretumbler.

Placeringsforslag: I teknikrummet eller under trappen? Flemming
undersøger hos AL Byg, hvad der kan lade sig gøre.



8. Evt.
- Sauna, skal der laves faste regler og pris

Beslutning om brugerbetaling uden for faste tidspunkter i forbindelse med det
nye aktivitetshus.

- Generalforsamling, punkter/ forslag, på valg
Dato: 1. februar 2025
På valg: Jeanett, Peter, Annemette, Boll, Flemming

- Peter vil gerne træde ud til fordel for at hellige sig andre
klubaktiviteter

- Boll trækker sig
- Jeanett og Annemette ønsker at fortsætte som suppleant

Flemming vil gerne fortsætte som formand

Indkøb af flasker til afgående bestyrelsesmedlemmer (Claus køber ind)

Forslag om kontingentstigning: Brian fremlægger det til
generalforsamlingen

- Nøgler til vinterbadere
Forslag om tidsbegrænsning på nøgleadgang til vinterbadere fra 1. oktober til
1. april. Vi venter med at træffe en beslutning, til det nye aktivitetshus er
bygget.


